
Skotsko: Pracovník nemocnice říká, že po
vypuknutí Covidu byly nemocnice
poloprázdné (video)
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SKOTSKO: Možná si ještě pamatujete na bezpočet záběrů, které se v „době covidové“
objevovaly na sociálních sítích a zejména na YouTube (než vše smazali). Byly na nich
poloprázdné nemocnice – a mezitím se v nemocnicích natáčel tančící personál.

Později byla tato videa cenzurována, nicméně i beztak se objevovaly zprávy o poloprázdných
nemocnicích. Ve Skotsku, kde již přišla řada na přehodnocení covidové politiky, se nyní snaží rozkrýt
všechny lži a manipulace té doby…

Nemocniční vrátný při skotském vyšetřování Covid-19 vypověděl, že nemocnice, ve které pracuje,
byla „napůl plná“ při „propuknutí“ covidu a začátku prvního lockdownu.

V dubnu 2020 začali být do nemocnice postupně přijímáni pacienti s covidem, ale stále tam nebylo
zdaleka tak rušno jako v běžný den před covidem.

Britské vyšetřování Covid-19 zkoumá, zvažuje a podává zprávy o přípravách a reakci na pandemii v
Anglii, Walesu, Skotsku a Severním Irsku v oblastech vyhrazených vládě a parlamentu Spojeného
království.

Skotské vyšetřování Covid-19 vyšetřuje aspekty přenesené strategické reakce na pandemii mezi 1.
lednem 2020 a 31. prosincem 2022.

Skotské vyšetřování Covid Inquiry bylo založeno v únoru 2022 a oficiálně zahájeno v květnu 2022.
Šetření bylo rozděleno do čtyř vyšetřovacích proudů nazývaných portfolia :

Portfolio 1 – Reakce veřejného sektoru.
Portfolio 2 – Finanční a sociální podpora podnikům a jednotlivcům.
Portfolio 3 – Poskytování služeb zdravotní a sociální péče.
Portfolio 4 – Vzdělávání, certifikace, dopad na děti a mladé lidi.
Konal se poslední týden slyšení o dopadu na zdravotní a sociální péči od 21. do 23. května 2024.
Poslední den přednesl své ústní svědectví Neil Craig, který 25 let pracoval jako vrátný v Glasgow
Royal Infirmary.

Během pandemie covidu pracoval jako vrátný v nemocnici a jako zástupce odborů pro Unite podával
důkazy týkající se dopadů pandemie a její reakce na vrátné.

Zpočátku on a jeho kolegové covid nechytili. Cítili, že je jejich povinností pokračovat v práci
navzdory tomu, co bylo medializováno.

Nejprve řekl, že manažeři v nemocnici nevěděli, jaký bude dopad covidu ani počet pacientů, které
mohou očekávat.

„Mysleli si, že pracovní zátěž bude vyšší, takže jsme tam byli všichni. A mohli jsme tam být tak
dlouho, jak jsme opravdu chtěli, protože lidé si nebyli jisti, jestli vás bude potřeba.
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Ale ukázalo se, že ve skutečnosti nejsme potřeba,“ řekl Inquiry. Ve skutečnosti došlo k výraznému
poklesu množství práce, kterou museli vrátní dělat.

„Neměli jsme kapacitu [vysoký počet pacientů] v nemocnici. Je zřejmé, že mnoho pacientů propustili
z nemocnice, ať už domů, domů s pečovatelskou službou nebo na jiná místa a nedělali plánované
operace.

Takže pracovní vytížení rozhodně nebylo tak hrozné,“ řekl.

Ve svém písemném svědectví (viz poslední část tohoto článku) Craig uvedl, že lékařský blok byl méně
než z poloviny plný. Byl dotázán, co myslel tím „lékařským blokem.“

„Zdravotní blok je jako každodenní běžný počet pacientů všeobecného lékařství,“ vysvětlil. „Jsme
zvyklí pracovat většinu dní na plný výkon. Ale pak jste vešli do oddělení a bylo tam jakoby
poloprázdno, poloplno, ať se na to podíváte jakkoli.“

Takže, jak uvedl ve svém písemném svědectví, lidé stále chodili do práce, ale než byl vrátný požádán
o práci, mohlo uplynout dlouhé období.

Od dubna 2020 se počet příjmů pacientů s covidem do nemocnice zvýšil a postupně se pracovní
zátěž zvyšovala, ale stále to nebylo ani zdaleka jako normální den před covidem, protože nebyly
plánované operace.

Nebyly schůzky na klinice. Takže máte jen lidi, kteří tam musí být, vážně musí být v nemocnici a mají
strach z nouze,“ řekl.

V klipu níže pan Edwards vyslýchal Craiga ohledně odstavců 28, 30 a 31 jeho písemného svědectví.
Celé Craigovo písemné svědectví najdete ZDE .

Níže najdete odstavce 28 až 32.

28. Před pandemií jsem pracoval 48 hodin týdně, což bylo víc, než na kolik jsem měl smlouvu.
Pracoval jsem každou noc hodinu navíc a v neděli čtyři hodiny.

Během pandemie jsem také pracoval většinu sobot, takže jsem pracoval téměř každý den, někdy
sedm dní v týdnu, jen proto, že jsem byl zástupcem odborů. Myslel jsem, že musím být v nemocnici,
abych se ujistil, že vím, co se změnilo, pokud vůbec něco.

29. Zpočátku jsme covid nechytali, takže během prvního lockdownu měli každý den zdravý personál.
Lidé chodili rádi do práce, protože nechtěli být v lockdownu. Byli jediní, kdo tehdy mohl ven, a tak
raději šli do práce. Nikdo se do práce nedostavil s žádnými příznaky.

30. Na začátku pandemie bylo množství práce výrazně omezeno, protože nemocnice byla téměř
prázdná kvůli počtu pacientů propuštěných domů nebo do pečovatelských domů během prvních
několika týdnů.

Předtím byla oddělení běžně plná každý den, nemocnice měla minimálně 1000 nemocničních lůžek.
Zdravotní blok byl zaplněn méně než z poloviny.

31. Bylo méně práce, takže byly chvíle, kdy zaměstnanci čekali hodinu až hodinu a půl, než měli
nějakou práci. To pokračovalo až do konce dubna 2020. Neproběhly žádné operace.

Zaměstnanci v té době byli jen vděční, že mohli opustit dům a jít jinam, když všichni ostatní museli



zůstat uvnitř, i když někteří se kvůli snížené pracovní zátěži cítili neklidně. Pořád to však bylo lepší
než být zavřený v domě – někteří pracovníci bydleli sami a bylo pro ně lepší přijít a mluvit s lidmi,
než být sami doma.

32. Zhruba od dubna 2020 bylo postupně přijímáno více a více pacientů s covidem.

Část svědectví Neila Craiga obsažená ve videu níže začíná v čase 39:37 .
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